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AKSARAY NEFES ALACAK
Aksaray Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Cüneyt Göktaş, koronovirüs pan-

demisinden etkilenen Aksaray’da ilimizdeki cirosu 25 milyon liranın altında olan küçük işletme-
ler için bugünden itibaren TOBB Nefes Kredisi’nin devreye alındığını bildirdi.

ATSO üyelerinin pandeminin başladığı günden itibaren finansmana ulaşmada büyük sıkıntı 
yaşadıklarını belirten ATSO Başkanı Göktaş yaptığı açıklama da; “Ülkemiz genelinde koronavi-
rüs yayılımından bu yana özellikle cirosu küçük işletmelerimiz finans bulmakta zorluk yaşıyor-
du. Türkiye Odalar ve Borsalar Birliğimiz tarafından başlatılan Nefes Kredisi ile bu zorluklar bir 
nebze olsun giderilecektir. Hayata geçirilen Nefes kredisi, 25 milyonun altındaki işletmelerin 
başvuracağı bir kredidir.

Bu kapsamda Nefes kredisine başvurmak isteyen üyelerimiz Odamızdan alacakları Üye Bel-
geleri ile Denizbank Şubeleri ’ne başvurabileceklerdir. Ayrıca pandemi kapsamında da, Üyeleri-
miz belgelerini Odamıza gelmeden online olarak odamız web sitesinden de alabilirler. Yıllık 
faizi 7.5 oranında belirlenen kredinin 2020’de anapara ve faiz ödemesi bulunmayacaktır. Geri 

ödemeler 2021 yılında 12 eşit taksitte yapılacak. Kredi’de üst limit illere göre 50 bin ila 100 bin TL 
arasında değişecek. Kredinin yüzde 80’i Kredi Garanti Fonu (KGF) destekli olacak. Toplamda 6 
milyar TL kaynak yaratılarak, 40 bin KOBİ’ye ulaşılması hedefleniyor. 2 hafta sonra kamu ban-
kalarının da projeye katılımı beklenmektedir.Nefes Kredisi için TOBB Başkanı Rifat Hisarcıklıoğ-
lu’na teşekkür eden ATSO Başkanı Cüneyt Göktaş açıklamasının devamında; “Nefes Kredisi, 
TOBB Başkanımız Rifat Hisarcıklıoğlu’nun büyük gayretiyle, TOBB ve 365 oda ve borsanın tüm 
kaynaklarını, üyelerinin bir an önce kullanabilmesi için yapılan çalışmaların sonucunda ortaya 
çıkmıştır.

TOBB Oda ve Borsalar olarak gücümüzü her zaman üyelerimizden almaktayız. Bu zor gün-
lerde de gücünü aldığımız üyelerimize destek olmak için TOBB öncülüğünde Odamızın kaynak-
larını üyelerimize sunuyoruz. Bu kararın mimarı olan TOBB Başkanımız Rifat Hisarcıklıoğlu’na 
ve TOBB yönetimine teşekkür ediyorum.” Dedi.

Aksaray Ticaret ve 
Sanayi Odası ile Aksa-
ray Ticaret Borsası iş 
dünyasının şikayetleri 
üzerine Aksaray gene-
lindeki tüm banka mü-
dürlerini acil toplantıya 
çağırarak şikayetlerin 
çözümü noktasında 
bilgi alışverişinde bu-
lundu.

Türkiye Odalar ve 
Borsalar Birliği Başkanı 
M.R ifat Hisarcıklıoğlu 
ile 365 Oda ve Borsa 
Başkanlarının yaptığı 
toplantının hemen son-
rasında bankalara çağ-
rıda bulunulurken, Ak-
saray’daki tüm şikayet-
ler banka müdürlerine 
iletildi.

ATSO Meclis Salo-
nunda Tedbir önlemle-
rinin tamamı alınarak 
yapılan toplantı ATSO Yö-
netim Kurulu Başkanı 
Cüneyt Göktaş ve Aksa-
ray Ticaret Borsası Baş-
kanı Hamit Özkök Baş-

kanlığında gerçekleşti.
Limitlerin bittiği, 

bankaların özel müşte-
rilerine yüksek kredi 
miktarları kullandırdık-
ları, Devletin 250 milyar 
TL kredi limiti açmasına 
yönelik bankaların üye-
leri geri çevirdiklerine 
dair şikayetler aldıkla-
rının altını çizen ATSO 
Başkanı Göktaş, ve Ti-
caret Borsası Başkanı 
Özkök yaptıkları açıkla-
ma da; “ Dünya’nın 
büyük bir sınavdan geç-
tiği ve ülkelerin ekono-
mik olarak çalışmalar 
ve desteklemeler yaptı-
ğı, Devletimizin Biz Bize 
Yeteriz gibi büyük bir 
kampanya başlatarak 
birlik ve beraberliğin 
yanı sıra dayanışmanın 
artması gereken bir or-
tamda bankalarımızın 
üzerine düşen görev 
çok daha fazla artış gös-
termektedir. 

ODA ve BORSA

BANKA MÜDÜRLERİNİ BİR ARAYA GETİRDİ

AKSARAY’DAN

ENERJİ ÇIKARMASI
Ak Parti Aksaray Milletvekili Cengiz Aydoğdu, Ak 

Parti Aksaray İl Başkanı Hüseyin Altınsoy, Aksaray Ti-
caret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Cü-
neyt Göktaş ve Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı 
Ahmet Kulak, Aksaray Ticaret Borsası Başkanı Hamit 
Özkök ile Meclis Başkanı Nurettin Yapılcan’dan olu-
şan Aksaray Heyeti, EPDK Başkanı Mustafa Yılmaz ile 
güneş enerjisi üzerinde görüşmeler gerçekleştirdi.

Aksaray’dan Ankara’ya çıkarma yaparak Enerji Pi-
yasası Denetleme Kurulu Başkanı Mustafa Yılmaz’ı zi-
yaret eden Aksaray Heyeti ATSO tarafından hazırla-
nan Güneş Enerjisi İhtisas Organize Sanayi Bölgesi 
Raporunu teslim etti.

Geçtiğimiz yıllar içerisinde Aksaray Ticaret ve Sa-
nayi Odası tarafından hazırlanan ve Eskil, Sultanhanı, 
İncesu arasındaki mevkide Dünya’nın en verimli 
güneş ışınlarının alındığı noktada Güneş Enerjisi İhti-
sas OSB için EPDK’nın kapısını çalan Aksaray Heyeti 
ileriye dönük olumlu mesajlar aldı.

ATSO Başkanı Cüneyt Göktaş, ziyaret sonrası yap-
tığı açıklama da “Aksaray’ın tarımsal sulama başta 
olmak üzere birçok noktada ihtiyaçlarını gidermeye 
yardımcı olacak aynı zamanda üretim yapan firmala-
rımızın maliyetlerini düşürecek olan Güneş Enerjisi 
İhtisas OSB için Aksaray heyetimizle EPDK Başkanı-
mız Mustafa Yılmaz’ı ziyaret ettik.Dünya’nın en verimli 
güneş ışınlarının Aksaray’daki bir bölgede yer aldığını 
ve bu ayrıcalığın kullanılması gerektiğini dile getir-
dik. Bugün özellikle o bölgede tarım üreticilerimiz 
elektrik maliyetleri noktasında ciddi sıkıntılar yaşa-
maktadır. Böyle bir projenin hayata geçirilmesi duru-
munda hem üretici kazanacağını hem de devletin ka-
zanacağını vurguladık. 

Türkiye Odalar ve Borsalar Birli-
ği (TOBB) Başkanı M. Rifat Hisarcık-
lıoğlu, video konferans yoluyla dü-
zenlenen, Konya, Karaman ve Aksa-
ray il/ilçe oda/borsaları müşterek 
toplantısına katıldı. 

Hisarcıklıoğlu yaptığı konuşma-
da, içinden geçtikleri bu zor süreçte, 
Odalara ve Borsalara, daha büyük 
görev ve sorumluluk düştüğünü vur-
gulayarak, “Bizler, iş dünyası ile hü-
kümet arasında köprü görevi üstle-
nerek, sahadaki sıkıntıları, en hızlı 
şekilde iletiyoruz. Bizde TOBB ola-
rak, 81 İldeki Odalarımız ve Borsala-
rımızla devamlı istişare içinde olduk. 
TOBB’da da birlikte çalıştığım Yöne-
tim Kurulu üyem Sayın Selçuk Öz-

türk ve TB Konsey Başkanım Sayın 
Hüseyin Çevik ile birlikte çalıştık. 
Her gün, sizlerin, üyelerimizin sıkın-
tılarını, dertlerini topladık. Sonra Ba-
kanlarla bire bir konuşarak, bunla-
rın çözülmesi için girişimlerde bu-
lunduk” dedi.S algının başladığı Mart 
ayında, 70 maddelik bir öneri setini, 
Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdo-
ğan’a sunduklarını anımsatan Hisar-
cıklıoğlu, “Bunların büyük bir kısmı 
hayata geçti, geçmeye de devam edi-
yor. Çeşitli sektörlerdeki vergi ve 
SGK ödemeleri ertelendi. Kısa çalış-
ma ödeneğinin kapsamı genişletildi, 
daha hızlı işler hale getirildi. Firma-
larımıza yönelik çeşitli kredi paket-
leri hayata geçirildi.

Konya, Aksaray, Karaman
TOBB Başkanı İle Görüştü



Aksaray Ticaret ve Sanayi 
Odası Yönetim Kurulu Başkanı 
Cüneyt Göktaş, Ülkemizin 
Covid - 19 Kapsamında Nor-
malleşme Sürecini başlatması 
hakkında açıklamalarda bu-
lundu.

Devletin Sektörlere yöne-
lik normalleşme sürecinde uy-
gulamaya koymuş olduğu ted-
birlerin yerinde olduğunun al-
tını çizen ATSO Başkanı Gök-
taş, yaptığı açıklama da “Cum-
hurbaşkanımız Recep Tayyip 
Erdoğan ve Bilim Kurulunun, 
normalleşme süreci kapsa-
mında 1 Haziran’dan itibaren 
hayatımızda uygulamaya koy-
muş olduğu tedbirler içinde bu-
lunduğumuz süreci çok daha 
pozitif şekilde atlatmamız 
adına son derece önem arz et-
mektedir.

Yeniden bir dalga yaşan-
maması ve sektörlerimizin ye-

niden zor durumda kalmama-
ları adına alınan tedbir ön-
lemlerine iş dünyamızın sonu-
na kadar uyması gerekmekte-
dir. Covid - 19 sonrası hiç bir 
şeyin eskisi gibi olmayacağı-
nın yeni bir dünya anlayışının 
içerisinde olacağımızı iş dün-
yası olarak dile getirmiştik. Ak-
saray İş Dünyası olarak üyele-
rimizden ve işletmelerimizden 
talebimiz COVID-19 ve hijyen 
kurallarını/uygulamalarını kap-
sayan ve insanların rahatlıkla 
görebilecekleri yerlere asma-
larıdır. Bundan sonraki hayatı-
mız belki eskisi gibi olmaya-
cak ama sağlık anlamında 
daha fazla önem verdiğimiz 
bir hayatı yaşayacağız. Te-
mastan uzak durarak pande-
mi döneminin son bulması için 
tüm şehir olarak ortak hare-
ket edeceğiz. Ülkemizde Pan-
demi Döneminin başladığı ilk 

günden bu yana üyelerimizin 
menfaatleri doğrultusunda 
her türlü adımı atarak talep-
lerini ve isteklerini mümkün ol-
duğunca yerine getirdiğimizi 
ATSO Yönetim Kurulum adına 
rahatlıkla söyleyebiliyorum. 
Bizlerin verdiği emeklerin ve 
gayretlerin boşa çıkmaması 
adına tüm vatandaşlarımızdan 
ve iş dünyamızdan bilim kuru-
lumuzun ve Devletimizin uy-
gulamaya getirmiş olduğu Sos-
yal Hayat Çalışma Rehberini 
kendilerine entegre etmelerini 
ve bu doğrultuda hareket et-
melerini talep ediyoruz. Eko-
nomi 2020 yılının ikinci yarı-
sından itibaren normalleşme 
adımları ile birlikte hızla yük-
selişe geçecektir. Geriye dön-
memek ve bir daha pandemi 
dönemini yaşamamak adına 
herkesi kurallara uymaya 
davet ediyoruz” Dedi.



Aksaray Ticaret ve Sanayi Odası Yöne-
tim Kurulu Başkanı Cüneyt Göktaş, Pande-
mi Döneminin normalleşme süreci içerisi-
ne girmeye başladığı dönemlerde, zor gün-
lerden yeni yeni çıkmakta olan yerel es-
naflara yönelik olarak vatandaşlara çağrı 
yaptı.

Pandemi döneminde Küçük ve Orta Öl-
çekli yerel işletmelerin zor günler geçirdi-
ğini dile getiren ATSO Başkanı Göktaş, yap-
tığı açıklama da “Ülkemizin ve Dünya’nın 
içinde bulunduğu Covid-19 Pandemi döne-
minde en çok etkilenen işletmelerimiz şüp-
hesiz küçük ve orta ölçekli yerel esnafla-
rımız olmuştur. Günlerce işletmelerini ka-
patmak durumunda kalmış çoğu zamanda 
günlük ihtiyaçlarını bile karşılayamayacak 
şekilde işyerlerini kapatmak zorunda kal-
mışlardır. Devletimizin 1 Haziran’da nor-

malleşme sürecini başlatması ile birlikte 
işyerlerini yeniden açmaya başlayan yerel 
esnafımızı desteklememizin en anlamlı 
günleri içinde bulunduğumuz günlerdir. Bu 
yüzden Aksaray İş Dünyasının temsilcisi 
olan Ticaret ve Sanayi Odası olarak vatan-
daşlarımıza çağrıda bulunmak istiyoruz. 
Bu günlerde Aksaray’da ki yerel esnafları-
mızdan alışverişlerimizi yaparak onların 
zor günlerde yaşadığı sıkıntıların önüne ge-
çelim. Anadolu insanının en güzel temsili 
olan Aksaray Halkı bugüne kadar hem dev-
letine hem de şehrine her daim desteğini 
esirgememiştir. Bu günlerde bizlerden des-
tek bekleyen ve bizlere hasret kalan yerel 
esnaflarımızın yüzlerini güldürmek adına 
temel ihtiyaçlarımızı yerel esnaflarımız-
dan yaparak onların yanında olduğumuzu 
göstermeliyiz” Dedi.

ATSO’DAN YEREL ESNAF ÇAĞRISI

ATSO VE BORSA BANKA MÜDÜRLERİNİ BİR ARAYA GETİRDİ
Aksaray Ticaret ve Sanayi Odası ile Ak-

saray Ticaret Borsası iş dünyasının şikayet-
leri üzerine Aksaray genelindeki tüm banka 
müdürlerini acil toplantıya çağırarak şika-
yetlerin çözümü noktasında bilgi alışveri-
şinde bulundu.

Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği Baş-
kanı M.R ifat Hisarcıklıoğlu ile 365 Oda ve 
Borsa Başkanlarının yaptığı toplantının 
hemen sonrasında bankalara çağrıda bulu-
nulurken, Aksaray’daki tüm şikayetler 
banka müdürlerine iletildi.

ATSO Meclis Salonunda Tedbir önlem-
lerinin tamamı alınarak yapılan toplantı 
ATSO Yönetim Kurulu Başkanı Cüneyt Gök-
taş ve Aksaray Ticaret Borsası Başkanı 
Hamit Özkök Başkanlığında gerçekleşti.

Limitlerin bittiği, bankaların özel müş-
terilerine yüksek kredi miktarları kullandır-
dıkları, Devletin 250 milyar TL kredi limiti 
açmasına yönelik bankaların üyeleri geri çe-
virdiklerine dair şikayetler aldıklarının altı-
nı çizen ATSO Başkanı Göktaş, ve Ticaret 
Borsası Başkanı Özkök yaptıkları açıklama 
da; “ Dünya’nın büyük bir sınavdan geçtiği 
ve ülkelerin ekonomik olarak çalışmalar ve 
desteklemeler yaptığı, Devletimizin Biz Bize 
Yeteriz gibi büyük bir kampanya başlatarak 
birlik ve beraberliğin yanı sıra dayanışma-
nın artması gereken bir ortamda bankaları-
mızın üzerine düşen görev çok daha fazla 
artış göstermektedir. Bugüne kadar başta 
TOBB Başkanımız M. Rifat Hisarcıklıoğlu 
olmak üzere tüm iş dünyamızda bu düşün-
celer doğrultusunda bankalara çağrıda bu-
lunarak bu dayanışmanın en büyük ortakla-
rı olmaları gerektiğini dile getirmişlerdir.

İçinde bulunduğumuz bir ortamda ban-
kalarımızın yoğunluğunun inanılmaz derece 

de artış gösterdiğini gözlemliyoruz fakat 
malum durum yaşandığı sürece tüm toplu-
mun elinden gelenin fazlasını yapması ge-
rektiğinin de bilincinde olmalıyız.

Buradan üyelerimize ve işletmelerimi-
ze aynı zamanda vatandaşlarımıza da ses-
leniyoruz. Doğru limitler talep edilmeli, ihti-
yacı olmayan ve bankalarda ki hesapların-
da mevduatı bulunanlar düşük oranlar ve 
şartlar nedeniyle kredi başvurusu yapma-
sınlar ki bankalarımız bu durumu onayla-
mayacak bu yüzden de bankalarımızı meş-
gul etmemeli her şeyden öte böyle bir or-
tamda menfaat düşüncesi içerisine girme-
meliyiz.

Limiti olanlar KGF kredisi kullanmamalı 
ki bankaların diğer kredilerinin de maliyet-
leri birbirine çok yakındır. Experlerin yaptığı 
değerlendirmelerinde de bu süreçte sıkıntılı 
olduğu gözlemlenmektedir. Bu yüzden Ex-
perlerinde değerlendirmelerini yaparken 
şeffaf, adil ve etik bir şekilde yapmasını di-
liyoruz.

Kamu bankalarına sunulan imkanların 
özel bankalara da sunulmasını TOBB Baş-
kanımıza ileteceğiz bu noktada hem banka-
larımızın hem de iş dünyamızın talebini Ak-
saray Ticaret ve Sanayi Odası ile Aksaray Ti-
caret Borsası olarak ileteceğimizden kim-
senin en ufak şüphesi olmasın.

Son olarak böyle bir ortamda hem ban-
kalarımızın hem iş dünyamızın hem de va-
tandaşlarımızın belirttiğimiz hususları dik-
kate alarak adım atmalarını Aksaray iş dün-
yası olarak talep ediyoruz. Eğer bizler üze-
rimize düşeni yaparsak bu süreçten çok 
daha kısa ve başarılı bir şekilde az zararla 
çıkarız”Dediler.

Aksaray Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Baş-
kanı Cüneyt Göktaş, Meclis Başkanı Fatih Tekin, Yönetim Ku-
rulu Başkan Yardımcısı Ahmet Kulak, Yönetim Kurulu Say-
man Üyesi Ahmet Pektaş, Yönetim Kurulu Üyeleri Cebrail 
Çınar, Musa Akoda ve Hasan Hüseyin Ünver’den oluşan 
ATSO Heyeti geçtiğimiz hafta-
lar içerisinde göreve başlayan 
Aksaray Valisi Hamza Aydoğdu 
ve Ticaret İl Müdürü İsmail 
Sevim’e hayırlı olsun ziyaretin-
de bulundu.

Ziyarette 6 Ay içerisinde 
Aksaray’ın Türkiye’de çok güzel 
yerlere geleceğinin altını çizen 
Aksaray Valisi Hamza Aydoğ-
du, yaptığı konuşmasında; “İç 
Anadolu Bölgemizin tarihi gü-
zellikleriyle dolayı Aksaray’da 
görev yapmaktan dolayı onur 
duyuyorum. Öncelikle tüm şeh-
rimizin ve iş dünyamızın bil-
mesini istiyorum ki ben köyle-
riyle, kasabalarıyla, ilçeleriyle 
birlikte tüm şehrin valisiyim. 
Aksaray’ın tanıtım noktasında-
ki zayıflığını çok üst düzeylere 
çıkarmak adına tüm ekibimle 
çalışmalara başladık. Aksaray için üreten ve hizmet eden 
herkesin yanında olacak ve tüm desteğimi vereceğim. Or-
ganize Sanayi Bölgesinden, Tarım ve Hayvancılığa her sek-
törde iş dünyamıza imkanlarımızı sunmaya çalışacağız. 
Benim ve benimle çalışacak herkesin tek bir amacı olacak-
tır oda çalışmaktır. Gece demeden gündüz demeden mesai 

saatlerini bir an bile düşünmeden sonuca ulaşmak adına 
hep birlikte bu şehir için çalışacağız. Milli Eğitim kökenli bir 
öğretmen olarak Aksaray’da binlerce evimize kütüphaneler 
kurarak çocuklarımızın ve gençlerimizin okumaya olan sev-
gisini artıracağız. Günümüz dünyasının yazılım ve bilişimle 

ilerlediğinin bilincinde olarak 
okullarımızda çok daha fazla kod-
lama ve yazılım sınıfları oluştu-
racağız. Sanatçılarımızı, medya 
sektörü temsilcilerimizi ve ülke-
mizin önde gelen isimlerini Ak-
saray’a davet ederek Aksaray’ın 
adını tüm Türkiye’ye tanıtacağız. 
İnanıyorum ki 6 ay içerisinde şeh-
rimiz Türkiye’nin gündeminde ola-
caktır” Dedi.

Aksaray’ın Organize Sanayi 
Bölgesi, Güneş Enerjisi İhtisas 
OSB, Demiryolu üzerinde durul-
ması gerektiği noktasında Vali 
Aydoğdu’ya bilgi veren ATSO Baş-
kanı Cüneyt Göktaş, Aksaray için 
çalışmaktan başka gayesi ve 
amacı olmayan bir Vali’ye sahip 
olduğumuz için iş dünyamız 
adına çok mutluyum. İnşallah Ak-
saray’ın geleceğini ortak aklın gü-

cüyle birlikte inşa edeceğiz” Dedi.
Valilik ziyareti sonrasında Aksaray Ticaret İl Müdürü 

İsmail Sevim’e ziyaret gerçekleştiren ATSO Heyeti, hayırlı 
olsun dileklerini iletirken birlikte ortak aklın gücüyle çalı-
şacaklarını İl Müdürü İsmail Sevim’e aktarırken görevinde 
başarı dilediler.

ATSO HEYETİNDEN 
VALİ AYDOĞDU VE TİCARET İL MÜDÜRÜ SEVİM'E ZİYARET



Aksaray Ticaret ve Sanayi Odası Dünya genelinde yayılan ve ülkemizde de or-
taya çıkan yeni tip Koronavirüs ( Covid-19 ) isimli hastalık sonrasında, bazı işlet-
melerin söz konusu durumdan istifade ederek ticari ürünlerde haksız fiyat artışı 
gerçekleştirdiği hakkında şikayetler alırken, konu ile ilgili ATSO Başkanı Cüneyt 
Göktaş, açıklama yaptı.

Kamuoyu tarafından iletilen şikayetlere yönelik açıklamada bulunan ATSO 
Başkanı Göktaş, yaptığı açıklama da “ortaya çıkan yeni tip Korona virüs (Covid-
19) isimli hastalık sonrasında, bazı işletmelerin söz konusu durumdan istifade 
ederek ticari ürünlerde haksız fiyat artışı gerçekleştirdiği hakkında şikayetler 
Odamıza ulaşmaktadır. Bu çerçevede, çalışma alanımızda tespit edilen bu tür iş-
letmelerin, Odamız Disiplin Kuruluna sevk edileceği ve haklarında " Oda Üyeleri-
ne Verilecek Disiplin ve Para Cezaları ile Disiplin Kurulu ve Yüksek Disiplin Kuru-
lu Hakkında Yönetmelik" hükümleri çerçevesinde gerekli işlemleri başlatacağız. 
Ülkemizdeki işletmelerimizin, vatandaşlarımıza yönelik olarak sağduyu ile yak-
laşması gereken zamanda fahiş fiyatlar uygulayarak fırsatçılık yapanlara gerekli 
işlemler yapılacaktır.

Aksaray Ticaret ve Sanayi Odası olarak bizlerde üyelerimizin böyle bir du-
rumda bulunmaları halinde yönetmelik kapsamında gereken tüm cezai işlemleri 
yerine getireceğiz. Aksaray İş Dünyasının ve Odamız üyelerinin böyle bir durumla 
karşılaşmamalarını temenni ediyoruz. Bu kapsamda tüm kamuoyunun bilmesini 
istiyoruz ki bu tür durumla karşılaşılması durumunda Aksaray Ticaret ve Sanayi 
Odası gerekeni yapacaktır. Kamuoyuna önemle duyurulur” Dedi.

FAHİŞ FİYAT ARTIRANLAR
CEZALANDIRILACAK

Aksaray heyeti Sanayi ve Teknoloji Bakanı Mustafa Varank’ı ziyaret etti. He-
yetteAksaray Milletvekili Sayın Cengiz Aydoğdu, Aksaray Valisi Ali Mantı ve Ak-
saray Belediye Başkanı EnverDinçer yer aldı.Aksaray’ın ihtiyaçları ve yapılacak 
yatırımların görüşüldüğü toplantıda Ahiler Kalkınma Ajansıyla koordineli olarak 
yürütülecek kalkınma ve yatırım programları hakkında da istişarede bulunuldu.

Organize Sanayi Bölgesi’nin ihtiyaçlarının karşılanması ve genişletilmesi ko-
nusunun yanısıra 2. Organize Sanayi Bölgesi’nin kurulması hususunda gerekli 
görüşmeler yapılarak fikir alışverişinde bulunuldu.

Bakanlık binasında gerçekleştirilen görüşmede Milletvekili Cengiz AYDOĞDU, 
Vali Ali MANTI, Belediye Başkanı Evren DİNÇER’in yanı sıra Aksaray İl Başkanı Hü-
seyin ALTINSOY, Merkez İlçe Teşkilat Başkanı Hamza AKTÜRK, Aksaray Ticaret 
Borsası Başkanı Hamit ÖZKÖK, Aksaray Ticaret ve Sanayi Odası Başkanı Cüneyt 
GÖKTAŞ, Aksaray Ziraat Odası Başkanı Emin KOÇAK, MÜSİAD Aksaray Başkanı 
Emin DAĞDAŞ, Eskil Belediye Başkanı Necati BELGEMEN, .Ak Parti Eskil ilçe baş-
kanı Ali MUTLU, Sultanhanı Belediye Başkanı Fahri SOLAK, OSB Müdürü Ayhan 
ERMİŞ ile sivil toplum kuruluşları temsilcileri yer aldı.

Aksaray Heyetinden
Bakan VARANK’a Çıkarma

Aksaray Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Baş-
kanı Cüneyt Göktaş ve Aksaray Ticaret Borsası Başkanı 
Hamit Özkök, ilimiz Denizbank Aksaray Şube Müdürü 
Mustafa Peker, Atatürk Bulvarı Şube Müdürü Yavuz Baş-
tuğ, Eskil Şube Müdürü Merve Çimen ile ATSO’da bir 
araya gelerek TOBB Nefes Kredisi hakkında açıklamalar 
yaptı. Türkiye Odalar ve Borsalar Birliğinin, KOBİ’lere yö-
nelik olarak açıkladığı Nefes Kredisi projesi kapsamında 
Denizbank ve TOBB, 100 bin KOBİ’ye 6 milyar liranın üze-
rinde kredi sağlayacaktır. Proje kapsamında Oda ve 
Borsa üyeleri yüzde 7,50 faiz oranıyla 100 bin liraya 
kadar kredi kullanılabilecek ayrıca 2020’de anapara ve 
faiz ödemesi olmayacaktır. Nefes Kredisi bilgilendirme 
toplatısında konuşan ATSO Başkanı Cüneyt Göktaş ve 
Borsa Başkanı Hamit Özkök, yaptığı ortak açıklama da; 
“TOBB, Denizbank ve Kredi Garanti Fonu (KGF) işbirliğiy-

le hayata geçirilen ‘TOBB Nefes Kredisi’ için imzalar geç-
tiğimiz gün içerisinde atılmış ve kredi imkanı üyelerimi-
zin hizmetine sunulmuştur. Hazine ve Maliye Bakanlığı 
ile KGF arasında imzalanan protokol çerçevesinde 3 mil-
yon lira ve altında cirosu olan işletmeler 50 bin lira, 3 
milyon lira ile 25 milyon lira arasında cirosu olanlar da 
azami 100 bin lira kredi kullanabilecektir. Kredinin 2020 
senesinde 6 ila 8 ay anapara ve faiz ödemesi olmayacak 
geri ödemesi ise 2021 yılında aylık eşit 12 taksitle yapıla-
caktır. Son olarak Denizbank’ta bu süreçte yoğunluğu 
göz önüne alarak çalışma saatlerini 09-17.00 olarak 
ayarlamıştır. Bu anlamda bu zorlu süreçte elini taşın al-
tına koyan TOBB Başkanımız M. Rifat Hisarcıklıoğlu’na, 
Devletimize ve İlgili Bakanlıklarımıza Nefes Kredisinde 
bizleri yalnız bırakmayan Denizbank’a ayrıca teşekkür 
ediyoruz” Dediler.

ODA VE BORSA BAŞKANLARI TOBB NEFES KREDİSİ HAKKINDA 
DENİZBANK MÜDÜRLERİ İLE AÇIKLAMA YAPTI
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Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği (TOBB) Başkanı Rifat Hisarcıklıoğlu, ekonomide hayata geçiri-
len tedbirler ve destekler sayesinde normalleşmenin konuşulmaya başlan-
dığını belirterek, "Ekonomiyi harekete geçirmeye ve çarkları yeniden dön-
dürmeye hazırız." dedi.  TOBB'a bağlı 365 oda ve borsa başkanı ile 61 sektör 
meclis başkanının katılımıyla gerçekleştirilen TOBB Ekonomi Buluşması 
yeni tip koronavirüs (Kovid-19) salgını nedeniyle alınan tedbirler doğrultu-
sunda videokonferans yöntemiyle yapıldı. Hazine ve Maliye Bakanı Berat Al-
bayrak'ın da katıldığı toplantının açılışında konuşan Hisarcıklıoğlu, Kovid-19 
salgını sürecinde Bakan Albayrak'ın attığı adımlarla sıkıntılı sürecin en az 
hasarla geride bırakılacağını ve yeniden büyüme sürecine girileceğini söy-
ledi. Ekonomide hayata geçirilen tedbirler ve destekler sayesinde normal-
leşme konuşulmaya başlandı" diyen Hisarcıklıoğlu, TOBB olarak ilk günden 
itibaren kenetlendiklerini, sorunların tespiti ve çözülmesi için gereken kat-
kıyı verdiklerini bildirdi.Hisarcıklıoğlu, sahadan aldıkları bilgileri hızlı şekil-
de hükümete ilettiklerini, Bakan Albayrak'ın büyük kısmını sonuçlandırdığı-
nı dile getirdi.Bu süreçte bankacılık sistemini harekete geçiren kredi paket-
lerinin devreye sokulduğunu, Kredi Garanti Fonu'nun kefalet kapasitesini 
ikiye katlandığını, vergi-SGK ertelemeleri, kısa çalışma ödeneğiyle işletme-
lerin önemli bir yükten kurtarıldığını anlatan Hisarcıklıoğlu, dinamik bir sü-
recin başarıyla yönetildiğini vurguladı.Hisarcıklıoğlu, Türkiye'nin belirlediği hedeflere ulaşma nok-
tasında 3 aylık mola şeklinde gördükleri bu sürecin sonunda olunduğunu belirterek, şunları kay-
detti: "Ekonomiyi harekete geçirmeye ve çarkları yeniden döndürmeye hazırız. Bu noktada ihtiyaç 
duyulan tedbir ve desteklerle ilgili olarak oda-borsa ve sektör meclisi arkadaşlarım çok güzel bir 
çalışma hazırladılar. Kamu ve özel sektör eş güdümü sayesinde zorlukların aşılabildiğini gösterdi-

niz. Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip Erdoğan ve sizin liderliğinizde tüm bu sıkıntıları da aşarak kü-
resel yarışa kaldığımız yerden devam edeceğiz." Hazine ve Maliye Bakanı 
Berat Albayrak da "Tarihi fırsatlara şahit olduğumuz, her alanda daha etkin 
bir şekilde üretmenin gündemde olacağı bir sürece giriyoruz. Bu üretim ka-
pasitemizi iyi değerlendirirsek, ekonomide yepyeni ve kalıcı bir hikaye ya-
zacağımız bir dönem olacak." dedi. Albayrak, tüm dünyayı etkisi altına alan 
ve küresel ekonomiye ağır bir darbe vuran Kovid-19 salgının etkisinin gün 
geçtikçe azaldığına dikkati çekerek, her gelen verinin normalleşmeye daha 
da yaklaşıldığını somut bir şekilde gösterdiğini ifade etti. Sürecin ekonomi-
mize olan etkilerini de gidermek için devreye aldıkları Ekonomik İstikrar 
Kalkanı ile sanayiciye, çalışana, esnafa bütün vatandaşlarımızla bu süreçte 
adeta bir koruma kalkanı sağladıklarını dile getiren Albayrak, özellikle Ko-
vid-19 sonrası döneme en iyi şekilde hazırlanmak için yoğun bir mesai har-
cadıklarını söyledi. Bakan Albayrak, bu dönemde esnafa, sanayiciye, 
KOBİ'lere likidite ihtiyaçları için gerekli tüm destekleri seferber ettiklerine 
dikkati çekerek, şöyle konuştu: "İnşallah normalleşme sürecinde, bundan 
sonraki dönemin 'yeni normal' olduğunu göz önünde bulundurarak hızla 
adımlarımızı atmaya devam edeceğiz. Ekonominin yeni normale hızla adap-
te olacağını düşünüyorum. Küresel sistemde tedarik zincirlerinin gözden ge-

çirilmesi, üretim alanlarında alternatiflerin oluşturulması, sağlık altyapısının yatırımlardan turiz-
me her alanda öncelik haline gelmesi ile oluşacak. İşte bu dönemde güçlü üretim altyapısı, genç ve 
eğitimli insan kaynağı, küresel değişimlere hızlı adapte olan iş dünyası ve gelişmiş sanayisi ile Tür-
kiye dünyada yıldızı daha da parlayan ülke olacak.

BAKAN ALBAYRAK İŞ DÜNYASI İLE GÖRÜŞTÜ

Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği (TOBB) Başkanı Rifat Hisarcıklıoğlu, Gıdanı 
Koru Kampanyası'nın daha hızlı büyümesi için, TOBB olarak 365 oda ve borsa, 1,5 
milyon üyeyle birlikte ülke çapında ve tüm yerel mecralarda çalışacaklarını bil-
dirdi.  Hisarcıklıoğlu, Tarım ve Orman Bakanlığı ile FAO ortaklığında gerçekleştiri-
len Gıdanı Koru Kampanyası'nın tanıtımı toplantısına video konferans yöntemiyle 
katıldı. Gıda israfı, gıda kaybı ve gıda güvenliği gibi kavramların günümüzde daha 
fazla önem kazandığını söyleyen Hisarcıklıoğlu, dünya genelinde 821 milyon insa-
nın açlıkla mücadele ettiğine dikkati çekti. Hisarcıklıoğlu, söz konusu mücadele-
nin yanında üretilen gıdanın üçte birinin de israf edildiğini belirtti. Gıda kaybını, 
ürünün hasat döneminden perakende sürecine kadar giden süreçte, gıda israfının 
ise perakende sonrası tüketim süreciyle birlikte yaşandığını işaret eden Hisarcık-
lıoğlu, "Maalesef ülkemizde en büyük gıda kaybı sebze ve meyvelerde. Üretilen 
sebze ve meyvenin yarısı tüketilmeden heba oluyor." dedi.

Hizmet sektöründe gıda israfının, işletme başına yılda 4,2 tona ulaştığını dile 
getiren Hisarcıklıoğlu, bugün başlatılan kampanya ile gıda kayıp ve israfının ne-
denleri, sonuçları ve çözümleriyle ilgili farkındalık sağlanacağını, gıda tedarik zin-
cirinin, topraktan sofraya her aşamasına özgü önlemler geliştirileceğini ve geri 
dönüşüm konseptinin daha etkin uygulanacağını söyledi. Hisarcıklıoğlu, Türki-
ye'nin bu kampanya ile uluslararası camiada rol model haline geleceğinin altını çi-
zerek, kampanyayı ülkeye kazandıranlara teşekkürlerini iletti. TOBB olarak, Tarım 
ve Orman Bakanlığıyla iş birliği içerisinde çalışmaya, projeler üretmeye devam et-
tiklerini belirten Hisarcıklıoğlu, "Dijital Tarım Pazarı'nda sonra Gıdanı Koru Kam-
panyasıyla birlikte, Tarım Bakanlığımızla iş birliğimizi, daha da güçlendiriyoruz. 
TOBB olarak bu projelerin içerisinde yer almaktan büyük memnuniyet duyuyoruz. 
Gıdanı Koru Kampanyası'nın daha hızlı büyümesi için, TOBB olarak 365 oda ve bor-

samız, 1,5 milyon üyemizle birlikte, ülke çapında ve tüm yerel mecralarda çalışa-
cağız." değerlendirmelerde bulundu. Tarım ve Orman Bakanı Bekir Pakdemirli, 
Tarım Orman Şurası'nda alınan kararlardan birinin de gıda kayıp ve israfıyla mü-
cadele olduğunu hatırlattı. Bu amaçla FAO ile başlattıkları Gıdanı Koru Kampan-
yası'nın ülkenin gıda kayıp ve israfıyla mücadelesinde dünyaya örnek bir proje ol-
duğunu vurgulayan Pakdemirli, yeni tip koronavirüs (Kovid-19) salgınının gıda arz 
güvenliğinin ne kadar önemli olduğunu gösterdiğini söyledi. Gıdanı Koru Kampan-
yası için 1,5 yıldır FAO, kamu kurumları, üniversiteler, sivil toplum kuruluşları ve 
özel sektörle uzun süren çalışmalar yaptıklarını aktaran Pakdemirli, "Bu çalış-
malardan çıkan sonuçlara baktığımızda şöyle bir tabloyla karşılaşıyoruz: Türkiye 
çapında, gıda kayıp ve israfı en fazla yaş meyve ve sebzede görülüyor. Bunu hazır 
yemek ve ekmek takip ediyor. Meyve ve sebzelerde en fazla kayıp, hasat, depola-
ma, işleme, nakliye ve satışta gerçekleşiyor. Hazır yemek sektöründe ise hasta-
neler, okul yemekhaneleri, oteller, lokantalar, kamu kurum yemekhaneleri gibi 
toplu tüketim yerlerinde yaşanıyor. Ekmek ise özellikle satış aşamasında israf edi-
liyor." dedi. Birleşmiş Milletler (BM) Gıda ve Tarım Örgütü (FAO) Orta Asya Alt 
Bölge Koordinatörü ve Türkiye Temsilcisi Viorel Gutu da Gıdanı Koru Kampanya-
sı'nın, bölgedeki diğer ülkelerin kendi ulusal strateji ve eylem planlarını oluştur-
malarında ön açacak bölgesel bir girişimin başlangıcı niteliğinde olduğunu bildir-
di. Dünya genelinde üretilen gıdanın yüzde 14'ünün hasattan perakende sürecine 
kadar kaybolduğu belirten Gutu, perakende ve tüketim aşamalarında israf edilen 
gıdanın da fazla olduğunu ancak bunun tam ölçümünün yapılamadığını söyledi. 
Gutu, "Dünyada 820 milyon insanın her gece yatağa aç yattığı düşünüldüğünde, 
bu kadar gıdanın kaybediliyor veya israf ediliyor olması ahlaki olarak da kabul edi-
lemez." dedi.

GIDANI KORU KAMPANYASI BAŞLADI

3 Haziran 2020 Dünya Fuarcılık Günü nedeniyle bir kut-
lama mesaj yayınlayan Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği 
(TOBB) Başkanı M. Rifat Hisarcıklıoğlu bir kutlama mesajı 
yayınladı. “ COVID-19 pandemisi nedeniyle en çok etkilenen 
sektörlerden biri olan fuarcılık sektörümüzün, ekonomimiz 
için hayati öneme sahip olduğunu bir kez daha gördük.Üre-
timin satışa dönüşmesi ve ekonominin büyütülmesi nokta-
sında fuarcılık sektörü hayati bir rol üstlenmektedir. Bin-
lerce kişinin istihdam edildiği fuarcılık sektörümüz, aynı za-
manda işsizlikle mücadelede de çok önemli katkı sağla-
maktadır. Ayrıca fuarlar yapıldıkları şehirlerin, turizm, otel-
cilik, ulaşım, ikram, lojistik gibi birçok farklı sektörüne 
olumlu yönde katkı sağlamaktadır.Yaşanan pandemi, fuar-
cılık sektöründeki birçok bileşeni de tehlike altına sokmuş, 
tecrübe edilen olumsuz koşullar nedeniyle 16 Mart ile 1 Tem-
muz arasındaki tüm fuarlar ertelenmiştir.  Fuarların tekrar 
başlamasıyla birlikte ekonomik hayatın kalkınacağı mu-
hakkaktır.Uluslararası Fuarlar Birliği tarafından bu yıl için 
belirlenen ve Dünya Fuarcılık Günü’nün “Fuarlar, ekonomiyi 
yeniden yapılandırmanın anahtarı” ana temasına kesinlikle 
katılıyor ve bu mesajın pandemi sonrası normalleşme sü-
recinde ana strateji olarak benimsenmesi gerektiğine ina-
nıyorum. Bu düşüncelerle, Türkiye’de fuarcılık endüstrisinin 
gelişmesi için çalışan ülkemizdeki fuar şirketlerinin Dünya 
Fuarcılık Günü’nü en içten dileklerimle kutluyorum.”

TOBB Başkanından
Fuar Mesajı
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Vali Aydoğdu: “El birliği, gönül birliği 
içerisinde Aksaray için çalışacağız”

Aksaray Valisi Hamza Aydoğdu iade-i ziyaretleri kapsamında Aksa-
ray Ziraat Odası Başkanlığına ziyarette bulundu. Ziraat Odası’nın yeni bi-
nasının hayırlı olması dileğinde bulunan Vali Aydoğdu 30 bin üyesi bulu-
nan Ziraat Odasının yürüttüğü hizmetler ile ilgili oda başkanı Emin 
Koçak, yönetim kurulu üyeleri ve meclis üyelerinden bilgi aldı. Aksa-
ray’ın daha da gelişmesi için el birliği içerisinde samimiyetle hep bera-
ber çalışacaklarını vurgulayan Vali Aydoğdu; üretimi her zaman teşvik 
ederek tarım sektörünün bulunduğu yerden daha ileriye taşımak için 
bütün kurumların işbirliği ve koordinasyonunda çalışacaklarını belirtti.

Belediye Başkanı Evren Dinçer, Ülke TV’de yayınlanan ‘Mehmet 
Ercan İle Yol Hikayesi’ adlı programa konuk oldu. Başkan Dinçer, katıl-
dığı programda Aksaray’ın tarihi ve kültürel değerlerinden bahsetti. 
Anadolu’nun birçok yöresinden insan hikâyeleri, toplumunun gelenek 
ve göreneklerini ekranlarına yansıtan Ülke TV’de ‘Mehmet Ercan İle Yol 
Hikayesi’ adlı programa konuk olan Belediye Başkanı Evren Dinçer, Ak-
saray’ın tarihi ve doğal zenginliklerinden bahsetti. Binlerce yıllık geç-
mişi ile birçok medeniyete ev sahipliği yapan Aksaray’ı her fırsatta ulu-
sal platformlarda tanıtan Başkan Dinçer, Aksaray’ın görülmeye değer 
bir şehir olduğunu ifade etti. Başkan Dinçer, Mehmet Ercan’ın sunduğu 
‘Mehmet Ercan İle Yol Hikayesi’ adlı programda Aksaray’ın doğal güzel-
liklerinden örnekler verdi.

BAŞKAN DİNÇER 
ÜLKE TV’DE AKSARAY’I ANLATTI

ŞEHRİN ALTYAPI EKSİKLİKLERİ GİDERİLİYOR
Altyapı alanında geçtiğimiz yıl 

büyük yatırımlara imza atan Aksaray 
Belediyesi, 2020 yılında da aynı başa-
rıyı sahada gerçekleştirmek için çalış-
malarına hız verdi. Altyapı çalışmaları 
için ayrılan kaynaklar, içme suyu as-
best boru değişimi, kanalizasyon ve 
yağmur su hattı yatırımlarına aktarıldı. 
Ekipler, havaların ısınmasıyla birlikte 
altyapı çalışmalarına hızlı bir şekilde 
başladı.Son yıllarda Aksaray Belediye-
si’nin yaptığı yatırımlarla tarihi ve 
doğal güzellikleri ortaya çıkan Kalan-

lar Mahallesinde bulunan mevcut ka-
nalizasyon hattını ve mevcut bağlantı-
ları korumak adına deplase çalışması 
yapıldı. Sağlıklı bir şehrin ancak kali-
teli bir altyapı üzerinde inşa edilebile-
ceği anlayışıyla çalışmalarını ara ver-
meden sürdüren Aksaray Belediyesi, 
Mehmet Akif Ersoy Mahallesinde bulu-
nan Ahmet Cevdet Paşa Sosyal Bilim-
ler Lisesi civarında kanalizasyon alt-
yapı eksiği bulunan noktalarda kanali-
zasyon şebeke hattı çalışmaları başla-
tıldı. Belediye Başkanı Evren Dinçer, 

yaptığı açıklamada Aksaray’ın daha ya-
şanabilir bir şehir olması için çevre ve 
altyapı yatırımlarına, sosyal ve kültü-
rel faaliyetlere ve üst yapıdaki işlere 
devam ettiklerini ifade etti. Aksaray 
gibi hızla büyüyen ve gelişen bir şeh-
rin her konuda mükemmel olmasını 
arzu ettiklerini dile getirdi. Birçok ma-
hallenin altyapı eksikliğinin giderildi-
ğinin ve altyapısı eksik bir konutun 
dahi kalmaması için çalışmaları titiz-
likle takip ettiklerini belirtti.

Bakanlığımızın Yeniliklerin Yaygın-
laştırılması Projesi kapsamında Aksa-
ray İl Tarım ve Orman Müdürlüğünce 
hazırlanan ve Ege Tarımsal Araştırma 
Enstitüsü ile birlikte yürütülen ''SÜTÜ-
NÜZ TATLANSIN GELİRİNİZ KATLANSIN 
''Projesinde Ege Tarımsal Araştırma 
Enstitüsü tarafından geliştirilen ve tes-
cillendirilen yem bitkisi olan Reygg-
rass (Sütotu) Elif çeşidinin İlimiz çiftçi-
lerine tanıtmak ve ilimizde alternatif 
yem bitkisi olarak yaygınlaştırılması 
amaçlanmıştır. Bu kapsamda ilimiz Ye-

şiltepe Kasabasında hayvancılıkla uğ-
raşan Mahmut ÇİÇEK projeye dahil edi-
lerek Elif Çeşidi Tohumu, taban ve üst 
gübre temin edilmiştir. 5 dekarlık 
alana yem bitkisi olan Elif Çeşidi Reyg-
rass( Sütotu) ekimi 2019 eylül ayı so-
nunda yapılmıştır. Ekimden sonra 
taban ve üst gübrelemesi yapılarak 2 
defa sulama yapılmıştır. Kış mevsimi-
ne güçlü girmesi sağlanmıştır. Yaklaşık 
1 metre uzunluğuna erişen Elif Çeşidi 
Reygrassın (sütotu) ilk biçimi bugün İl 
Tarım ve Orman Müdürümüz Bülent 

Saklav, İl Müdür Yardımcımız Yusuf 
Çiçek, Bitkisel Üretim ve Bitki Sağlığı 
Şube Müdürü Abdi Özdemir ve Proje 
Koordinatörü Ziraat Mühendisi Dönüş 
Daşkın'ın katılımıyla gerçekleştirilmiş-
tir. 1,5-2 ton/da verim alınan yem bitki-
si Elif Çeşidi süt sığırı, besi hayvanı ve 
küçükbaş beslenmesinde kullanılmak-
tadır. Yeşil olarak tüketildiği gibi ayrıca 
kuru ot ve silaj olarak da tüketilmesi 
uygundur. İneklerin severek tüketeceği 
Elif çeşidi süt ve döl verimine olumlu 
katkı sağlayacaktır.

SÜTÜNÜZ TATLANSIN GELİRİNİZ KATLANSIN
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